



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区

活动预告

Upcoming events



Swansea
University
Prifysgol
Abertawe

春季启蒙教育网络研讨会系列 由斯旺西大学提供的活动

Spring Head Start Webinar Series

University event offered by Swansea University

启蒙网络研讨会是一系列针对国际教育体系的 12 年级和 13 年级（对应国内 11 年级和 12 年级）的线上会议，旨在帮助学生更好地开展在斯旺西大学的生活。

The Head Start Webinar Series is a series of virtual central sessions aimed at Year 12 and 13 (Grade 11 and 12) to help better prepare them for student life and experience at Swansea.

5 月 2 日至 11 日，每周二至周四，参加晚间线上会议，帮助相应年级的学生为大学做准备，深入了解学生生活，回答他们迫切想了解的问题。现在就可以报名参加这些会议啦！

Join our virtual evening sessions on Tuesdays-Thursdays from 2nd- 11th May, aimed at helping Year 12 and Year 13 prepare for university, get an insight into student life and have their pressing questions answered. Register for these sessions now!

在这里，您可以：

This is a great opportunity to:

- 了解关于补录的信息
Learn All About Clearing
- 讨论体育、学校支持及社团
Talk Sport, Support & Societies
- 在宿舍体验“家”的感觉
Feel 'at home' With Accommodation
- 与斯旺西就业中心一起发现光明的未来
Discover Bright Futures with Swansea Employability Academy

另外，参加我们的学生代表参与的问答环节，了解他们在斯旺西学习期间鼓舞人心的生活。您可以了解以下领域的实习、行业和全球体验机会：

Plus, join our Q&A subject sessions with our live student ambassador panel to hear their inspiring stories about studying at Swansea! Discover placement, industry and global experience opportunities in:

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区

工程学、人文学、生物医学、英国国民保健署（NHS）资助课程和学习多种学科。

Engineering, Humanities, Biomedical Sciences, NHS funded courses and studying more than one subject.

日期 Date:

2023 年 5 月 9 日 9 May 2023

2023 年 5 月 10 日 10 May 2023

2023 年 5 月 11 日 11 May 2023

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.



THE LONDON SCHOOL
OF ECONOMICS AND
POLITICAL SCIENCE

**伦敦政治经济学院发现之旅
由伦敦政治经济学院提供的活动
LSE Discovery Sessions**

University event offered by London School of Economics and Political Science

每二至三周举行一次（在学期内假期和活动期间活动频率更高），伦敦政治经济大学的会议帮助未来的本科学生了解更多关于在学院学习的可能性、学生生活和申请过程。

Held every 2-3 weeks (and more during half-term holidays and events), LSE Discovery Sessions enable prospective undergraduate students to find out more about study options at LSE, student life and the application process.

日期 Date:

2023 年 5 月 17 日 17 May 2023

2023 年 5 月 31 日 31 May 2023

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区



伦敦政治经济学院发现之旅
由伦敦政治经济学院提供的活动
Student webinar – Wednesday 10th May (UK times)

牛津大学的本科招生和外联办公室负责向有意向的学生及其家长和老师、辅导员等提供申请过程中各方面的信息和支持。我们在世界各地提供线上线下的咨询活动。

The Undergraduate Admissions & Outreach Office at the University of Oxford are responsible for offering information and support to potential students, their parents, advisors and their teachers and counsellors through all aspects of the application process. We deliver information events online and in person across the world.

本次会议将重点介绍招生、考试和面试。请点此[链接](#)预约。

This session will be a focus on admissions, tests and interviews. Please book [here](#).

请注意，学生可以点此[链接](#)与在校国际留学生进行交流，以了解牛津大学的生活。

In the meantime, please be reminded that pupils can chat to current international students about life at Oxford [here](#).

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**